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Verslag vergadering cliëntenraad Voorne Putten 

Dinsdag 8 februari 2022 om 16.00 uur  

Teams  

Nr.    
01. 16.00  Opening  

Marleen wordt door de leden van de cliëntensraad welkom geheten. Marleen stelt zich voor als zorgmanager dagbesteding 

regio Voorne-Putten. Marleen vertelt dat de cliënten op het ogenblik nog veelal dagbesteding op de woningen krijgen. Er 

wordt nagedacht over integratie om weer gericht activiteiten aan te bieden op de dagbestedingslocaties. Leen vraagt of 

het huifbedrijden weer opgestart kan worden. Marleen is op de hoogte dat de vraag er maar is voor nu nog afhankelijk van 

de situatie rondom corona.  

 

Joke vraagt of het project fietsen weer opgepakt gaat worden. Jan-Willem vertelt dat dit een aanbod is van bewegingsago-

gie. Op het ogenblik is er onderbezetting bij bewegingsagogie en daarnaast speelt het nauwe contact met de cliënt ook 

hierin een rol, dit zorgt ervoor dat er minder activiteiten worden aangeboden.   

 

 

02.  Vaststellen agenda   

- 

 

03.  Mededelingen bewonersraad  

Cecile vertelt dat het fysiek vergaderen nog niet mogelijk is. De politieke avond is definitief gecanceld omdat de kans be-

staat dat het uberhaupt niet door kan gaan.  

 

Aanstaande donderdag 10 februari wordt er een herinneringsboom gepland . Dit is een wens van de bewonersraad.  

 

Vanuit de bewoners in het appartementencomplex zijn er geluiden dat men elkaar niet mag ontmoeten op het trefpunt 

maar ze mogen wel gezamenlijk naar de supermarkt en naar de Nieuwe Brugh. De cliënten mogen activiteiten bezoeken 

maar binnen de instellingen houden we de regels strikter, dit is iets waar Zuidwester ook mee worstelt.  

 

 

 

04.  Notulen 7 december   

- er staan regelmatig auto’s geparkeerd in de cirkel bij de Marrewijkpaden en er wordt nog steeds achteruit ingeparkeerd.  

 

- de kapotte raambekleding woning MWP 11-13-15-17 is nog steeds niet gemaakt. Het bedrijf moet nog steeds langsko-

men.  

 

-  het aantal cliënten per groep. Jan-Willem heeft dit uitgezocht, er wordt boven de norm ingezet. De papieren werkelijk-

heid is op orde, afwijkingen kunnen voorkomen maar is niet structureel.  
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-  registratie van vaccinaties bij het RIVM van de cliënten lijkt nu op orde te zijn.  

 

- op 22 februari is er een veegronde boostervaccinatie voor de cliënten  

 

- de CCR heeft de laten weten dat zij de noodzaak er niet van inzien om meer samen te werken met de OR.  

 

- de buitenlift van het appartementencomplex piept en kraakt nog steeds. Dit wordt bij de afdeling huisvesting neergelegd.  

 

- er wordt gestart binnen de locatie Putten met een groep studenten van h et Albeda-college. Op het ogenblik kijkt men hoe 

deze ingezet kunnen worden. Er is een protocol ‘risicovolle handelingen’ hierin staat wat men wel en niet mag doen.   

 

- Leen vertelt dat er 2 kandidaten zich hebben aangemeld voor de regionale cliëntenraad.  Zij worden uitgenodigd voor de 

eerstvolgende vergadering op 5 april. Hierbij zullen zeer waarschijnlijk 2 zorgmanagers aansluiten. De zorgmanagers heb-

ben, tot er een nieuwe regiomanager is aangesteld, de taken en portefeuilles onderling verdeeld. 2 zorgmanagers hebben 

een aanspreekpunt vanuit het BO, Judith de Bruijn. Vragen van de leden van de cliëntenraad lopen tijdelijk via het regio-

secretariaat.  

 
05. NvE 

 

Communicatie Medische Dienst  

NvE vertelt dat hij onlangs zat te wachten op uitslagen van een onderzoek bij zijn dochter. De medewerkers van de woning 

worden vaak gebeld wanneer desbetreffende medewerker niet meer aan het werk is  omdat de dienst is afgelopen.  

Omdat NvE inmiddels de route weet, is hij zelf gaan vragen om de uitslag. Hij laat hierbij  weten dat op deze manier er vaak 

lang gewacht moet worden op uitslagen.  

 

 

06. HA Verdere integratie met cliënten van woningen, met het oog op de wet medezeggenschap, tevens ook het streven naar een all in-

clusieve maatschappij. (Tevens onderdeel van Cécile haar wens.) 

Er is behoefte aan integratie van cliënten binnen de cliëntenraadvergaderingen. Vanuit de bewonersraad zou er roulerend 

aangesloten kunnen worden echter voelen de bewoners zich niet gehoord, de regionale CR is hierop niet ingesteld. Cecile 

ziet graag dat er gezocht wordt naar een passend oplossing. De Wet op Medezeggenschap is er om meer inspraak vast te 

leggen.  

Cecile neemt contact op met haar collega-bewonersraadcoaches om af te stemmen hoe zij hierover denken. Leen advi-

seert Cecile om dit op schrift te zetten en te delen met de CCR. De CCR staat open voor de inbreng van de cliënten.  

Nico J. vertelt dat in het verleden de bewoners het eerste gedeelte van de vergaderingen bijwoonden en dat in het tweede 

gedeelte de onderwerpen werden besproken waar de bewoners weinig tot geen aansluiting bij hebben. Cecile vertelt dat 

de bewoners het zelf ook vaak lastig en moeilijk vinden om een vergadering bij te wonen. Cecile gaat het e.e.a. op schrift 

zetten en dit onderwerp gaat mee naar de eerstvolgende vergadering.   

 

 

07.  Mededelingen CCR 

Leen merkt op dat de EMB-cliënten zelf hun waskosten moeten betalen terwijl de abonnementen voor Wifi voor de cliën-

ten wordt betaald.  

 

Leen kreeg het geluid dat er weinig tot geen aandacht was voor de inzet van de  medewerkers gedurende de afgelopen 
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periode. Jan-Willem reageert teleurgesteld want er is de afgelopen periode op diverse manieren aandacht geschonken in 

de vorm van een kaartje of een attentie als blijk van waardering voor inzet.  

 

08.  Mededelingen van de regiomanager  

De Omikron-variant geeft een enorme druk op de zorgcontinuïteit. De inzetbaarheid van het personeel staat onder druk, er 

zijn diverse noodscenario’s gemaakt. Wanneer het noodzakelijk is, worden de ondersteunende diensten ingezet. Veel tij d 

en energie gaat naar het overeind houden van de zorgcontinuïteit.  

 

De vertrouwenspersoon Zorg en WZD  wil zich graag introduceren bij de CR, zij laten zich graag uitnodigen.   

 

Totdat er een nieuwe regiomanager is aangesteld, nemen de zorgmanagers de ta ken over. Deze zijn in goed overleg ver-

deeld, Judith de Bruin (regiomanager Zeeland) is het aanspreekpunt voor de zorgmanagers. Zijn er vragen of andere zaken 

dan kunnen de contacten via Ina verlopen.  

 

 

09.  Rondvraag  

Hélène vraagt of het tijdstip van deze vergadering eenmalig is. Leen antwoordt hierop dat het geen gebruikelijk tijdstip is 

voor de vergadering.  

 

 

10.  Sluiting  

Leen had zich het afscheid van Jan-Willem anders voorgesteld. Jan-Willem wordt hartelijk bedankt voor alle inspanningen 

die hij de afgelopen jaren heeft geleverd. Benadrukt wordt dat zijn inzet tijdens de coronapandemie ervoor heeft gezorgd 

dat er goede zorg werd geleverd. Jan-Willem wordt veel succes voor de toekomst toegewenst.  

 

 

 

Actielijst: 

Nr.    actie         wie    per 

   

18    Zoeken naar vrijwilligers      CR/Z 

                                                

34                                          Verslag CCR opsturen naar belanghebbenden                                 L. van Winkelhof 

  

50    CR op de hoogte stellen van overlijden cliënten    secretariaat     lopend  

 

54. 20 augustus 2018 aandachtfunctionaris medicatie uitnodigen CR VP   Secr.  

 

58.  28 januari 2019 uitnodigen verwantenbijeenkomst afdeling Preventie en   Secr.     9 nov .2021 

    Veiligheid – uitleg veiligheid/BHV/ontruimingsplan/route 

 

62. 18 maart 2019  stemrecht cliënten. Wat gebeurt er met de stembiljetten van de  

    non-verbale cliënt?       JWK  

 14 mei 2019  onder de aandacht brengen in het RMT en nieuwsbrief t.z.t.   JWK & Secr.  
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64.  14 mei 2019   uitnodigen van systeembegeleider 3e en 4 kwartaal 2019  

(toelichting van werkzaamheden en betekenis)    Secr.  

 

65.  8 sept 2020  uitnodigen coördinerende medewerkers van de regio    Secr.  

 

66.  12 okt 2021  cliëntvertrouwenspersoon LSR uitnodigen medio 2022   Secr.  

 


